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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Onsdag den 11/12 kl. 18.00 – 21.30 

BEMÆRK TIDEN!! 

Torsdag 9/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Jane 

Onsdag 5/2 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Anja  

Mandag 10/3 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Onsdag 2/4 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Dorte 

Tirsdag 6/5 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karsten 

Onsdag 11/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karina 

 
Afbud:  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

 18.00 SPISNING  

 18.40 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Det årlige adventsarrangement er afviklet. Stor tilslutning. 
D. 11. dec. har der været julevandring rundt i Isenvad. Arrangeret af 
menighedsrådet. 
Ældste SFO-børn har været på juleindkøbstur i Herningcenteret. 
Der er få børn, der skal passes i juleferien 
 
Nordre: 
D. 11. dec. var der Lucia- og bedsteforældredag. Der blev klippet, 
hygget, spillet osv. – stor opbakning. God tradition. 
Der er kommet nyt personale – de gør det også godt. 
Der stadig en ledig pædagogstilling, som vi tænker kan besættes pr. 
1. februar. Anja deltager fra bestyrelsen i samtalerne d. 18. 
december. 
 
- Skole  
Isenvad: 
Der er gang i juletraditioner, det betyder bl.a. julesang til 
morgensamling hverdag. 
Morten C er kommet godt i gang og er ved at komme ind i de 
forskellige ting. 
Isenvad har bidraget med en artikel til Ikast Avis. Overskriften er 
”Folkeskolen har ordet.” Morten og Stine har skrevet om 
praksisfaglighed. 
I uge 51 skal arbejdet med værdigrundlaget fortsætte. 
Der arbejdes fortsat med den kommunale indsats vedr. praksis 
faglighed 
 
Nordre: 
I januar kommer der infomøde for kommende 0. klasser. Det er 
afstemt med de tre skoler i Ikast By. Men fremover skal Isenvad også 
med på plakaten til forældrene.  
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Der arbejdes med overgange fra børnehaven til skolen. Det er et 
tema i hele kommune. 
Der arbejdes fortsat med praksisfaglighed og skal i gang med 
karakterdannelse. Der kommer mere info på et senere 
bestyrelsesmøde. 
Der indhentes tilbud på legeredskaber til skolegården. 
Der kommer nye taburetter i østfløjen 
D. 11. dec. Luciaoptog på hele skolen. God oplevelse. 
Der kommer flere prøvehandlinger ift. elevpc´er i vestfløjen. 
 
- SGU og specialområdet 
Infomøde er afviklet. Der var mange besøgende. Dejligt. Der re 
kommet tilbagemeldingen om, at det var et velplanlagt møde, som 
gav et godt indtryk at tilbuddet og organiseringen. 
 
- Forældregruppen  
Spørgsmål fra forældre vedr. placering af skolehjemsamtaler. Svaret 
er, at de ligger mellem efterårsferien og vinterferien. 
Kort orientering om høringssvar og reaktioner vedr. planerne om et 
biogasanlæg.  
I Isenvad vil man gerne drøfte skærmforbrug og mobiltelefoner på et 
skolebestyrelsesmøde. Det er planen, at det kommer på et møde i 
januar. 

1. 19.10 Nyt fra elevråd  
Der har været henvendelser fra elever ang. muligheden for at kunne 
handle i pauserne. Da det er skolebestyrelsen, der beslutter, om det 
kan blive muligt. Derfor lyder opfordringen, at elevrådet kommer med 
et reelt forslag til skolebestyrelsen. Det kan være på baggrund af en 
dataindsamling, som elevrådet laver. 
Elevrådet vil gerne have boden åben igen. Hvad skal der være i 
skoleboden? Det er også en opgave for elevrådet. Hvordan gør man 
på andre skoler? 
Måske bliver der æbleskivesalg inden juleferien. 

 

 

2. 19.20 Opsamling på møde med BKFU d. 7/11 
- Er der punkter fra mødet, som vi skal dykke ned i? 
 
Skolebestyrelsen vil gerne, at der kommer et fælles oplæg. Det kan fx 
ved Maria Hultberg? Hun vil gerne. 
Det skal være både Isenvad og Nordre. Det kan være som 
workshops. Overskriften kan være ”lær om dit barns digitale verden”. 
Der kan være samspil mellem trivsel og skærm, så vi tager noget 
med fra begge oplæg fra Maria. 
Hvordan holder vi ”døren” åben ind til børnene, så vi kan forstå dem 
og hjælpe, når der er behov og hvad er elevernes egen holdning? 
Ledelsen taler med Marie Hultberg om hendes muligheder og tanker. 
Karsten vil gerne være medplanlægger. 

 

 19.40 Godkende rettelse af Princip om lejrskole og klassekasse 
- Efter seneste møde vedlægges tilrettet princip til godkendelse. 
Der er en rettelse i princippet i pkt. 2. ang. ”alle skal have 300kr. med 

x 
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ind i 7. klasse.” Det gælder både 300 kr. via klassekassen fra 
Nordre/Isenvad elever og indbetaling fra nye elever på Nordre. 
Hvor ofte skal princippet på forældremøderne? 
 
Godkendes via mail inden næste SB-møde 

3. 20.00 Bestyrelsen på hjemmesiden  
 – Drøftelse af fordele/ulemper ved synlig bestyrelse på hjemmesiden 
De fleste skoler har synlige kontaktoplysninger – både mail og 
telefonnummer. Skal det være det samme på Nordre og Isenvad? 
 
Beslutning: Formand og næstformand har mobilnummer og mail på 
hjemmesiden. Den øvrige bestyrelse får deres mail på hjemmesiden. 

 

4. 20.20 Nordres idrætsprofil 
Fortsættelse fra oktober: 
a) Beskrivelse af opgaven fra Byrådet og tilbuddets indhold 

-  Bo Holm Nielsen beskriver forløbet fra start til nu. 
b) Udvikling fra 2015 til 2024, herunder budgettet 

- Punktet skal genbesøges på et nyt møde. 
c) Drøftelse af udviklingspotentialer 

- Drøftelsen fortsætter på et nyt møde. 
d) Drøftelse af underliggende temaer + afklaring af spørgsmål 

- Drøftelsen fortsætter på et nyt møde. 
 

Bestyrelsen har set timefordelingsplanen, fordelingen eleverne og 
bemandingen på mødet.  
Bestyrelsen har været i gang med en drøftelse af, om det er muligt at 
tage hensyn til elever med specialbehov ift. idrætsprofilen? 
Drøftelserne fortsætter på næste møde. 

x 

6.  21.10 Personalesager 
Orientering 

 

7. 21.20  Opslag til AULA 
 
Fælles: Luciaoptog på begge matrikler. Dejlig tradition til glæde for 
elever, forældre, bedsteforældre og ansatte. 
Morten Christensen, ny afdelingsleder i Isenvad, er kommet godt i 
gang. 
Princip for klassekasse og opsparing til lejrskole drøftes og der laves 
justeringer, som skal godkendes inden næste SB-møde i januar. 
Kontaktoplysninger på skolebestyrelsens medlemmer lægges på 
hjemmesiden. Mail og tlf. på formand og næstformand. Øvrig 
bestyrelse med mail. 
Der kommer et fælles forældremøde for midtfløjen Nordre og Isenvad 
i foråret. Det vil handle om digitaldannelse og trivsel. 
Skolebestyrelsen fortsætter drøftelsen vedr. Idrætsprofil på 
kommende møde. 
 
Nordre:  
Der er to ledige lærerstillinger på Nordre, de bliver slået op snarest. 
Der er samtaler til en pædagogstilling d. 18. dec. 
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8.  Evt. 
Ole Christiansen deltager som formand på mødet med kommende 
forældre i 0. klasse i januar. 
SB med til oplæg om praksisfaglighed 

 

Punkter til kommende møder: 
Drøfte mobil-/computertid i SFOén, Skolebestyrelsens årshjul, herunder bestyrelsens ”mærkesager” + 
Hvordan arbejder forældrene med værdigrundlaget jf. handleplanen i skoletrivselforalle + Karakterdannelse 
i et forældreperspektiv + Entreprenørskab og praksisfaglighed: Hvad kan bestyrelsen bidrage til og med? + 
Dialogspil + Udvikling af idrætsprofilen. 


